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W Warszawie odbyło się spotkanie udziałowców spółki PKP Przewozy Regionalne. Wśród
osób,  które  brały  udział  w  spotkaniu  był,  m.in.,  wicemarszałek  województwa
świętokrzyskiego Zdzisław Wrzałka. Rozmawiano, m.in., o przyszłości spółki, a także obecnej
sytuacji finansowej. Udziałowcy głosowali także wniosek dotyczący likwidacji Przewozów
Regionalnych.  Zdzisław  Wrzałka  informuje,  że  głosowanie  było  tajne,  ale  po  jego
zakończeniu  okazało  się,  iż  jedno  z  województw  poparło  ten  projekt.  Wicemarszałek
podkreśla,  że  rozmawiano  także  o  wstrzymaniu  części  kursów.  Jak  dodaje  Przewozy
Regionalne sukcesywnie zmniejszają swój dług wobec Polskich Linii Kolejowych. Zdzisław
Wrzałka ma nadzieję, że wkrótce przedstawicielom spółek uda się dojść do porozumienia i
wznowione zostaną zawieszone połączenia.


